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ZÁPIS Z 2. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA

OBCE OSTRAVICE
KONANÉHO DNE 12. 12. 2022, OD 17:30 HODIN V SÁLE HOTELU FREUD

Přítomno 15 členů zastupitelstva:

Bačáková Alena, Ing.

Benešová Marie – dostavila se v 17.44 h

Hůrka Miroslav, RNDr.

Janošcová Markéta

Klímková Martina

Kokeš Tomáš

Lojkásek Roman

Mališ Miroslav, Ing.

Mrkva Luděk, Ing.

Pavlán Jiří

Stankayová Pavlína, Mgr.

Tomečková Vladimíra, Mgr.

Valášek Radim, PharmDr.

Vančura Luděk

Zátopek Jaroslav

Omluveni:

-
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1. Zahájení zasedání zastupitelstva a složení slibu nového zastupitele

Zasedání Zastupitelstva obce Ostravice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno
v 17:36 hodin starostkou obce Mgr. Pavlínou Stankayovou (dále jako „předsedající“).

Předsedající upozornila veřejnost a zastupitele, že zasedání zastupitelstva je přenášeno
on-line na internetu.

Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 91 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní
zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce
Obecního úřadu Ostravice zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od
5. 12. 2022 do 12. 12. 2022. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“.

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1)
konstatovala, že přítomno je 15 členů zastupitelstva (z celkového počtu všech 15 členů
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).

Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzvala novou členku zastupitelstva ke
složení slibu. Před složením slibu předsedající upozornila členy zastupitelstva, že odmítnutí
složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona
č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném
znění).

Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetla slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona
o obcích "Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu
vykonávat svědomitě, v zájmu obce Ostravice a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České
republiky." a vyzvala novou členku zastupitelstva ke složení slibu pronesením slova "slibuji" a
podpisem na připraveném archu (příloha č. 3). Členka zastupitelstva neodmítla složit slib, ani
nesložila slib s výhradou.

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, zapisovatel

Předsedající navrhla určit členy návrhové komise p. Marii Benešovou a p. Martinu Klímkovou.

Předsedající navrhla určit ověřovatele zápisu p. Jaroslava Zátopka a Mgr. Vladimíru
Tomečkovou a zapisovatelku Bc. Pavlu Kryštofovou.

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dala předsedající možnost
vyjádřit se přítomným občanům.

Usnesení č. 1/2

Zastupitelstvo obce Ostravice volí členy návrhové komise p. Marii Benešovou a p. Martinu
Klímkovou, ověřovatele zápisu p. Jaroslava Zátopka a Mgr. Vladimíru Tomečkovou
a zapisovatelku Bc. Pavlu Kryštofovou.
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Hlasování k usnesení č. 1/2:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č.  1/2 bylo schváleno.

3. Program:

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zveřejněnou
na úřední desce.

1)     Zahájení a složení slibu členky zastupitelstva

2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, zapisovatelka

3)      Program zasedání zastupitelstva

4)      Volba členů finančního a kontrolního výboru

5)      Rozpočet 2023 a střednědobý výhled rozpočtu obce Ostravice

6)      OZV obce Ostravice o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

7)      Ukončení Fondu zkrášlení Ostravice

8)      Poskytnutí příspěvku uvolněným a neuvolněným zastupitelům vykonávající svatební

          obřady

9)      Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva

10)    Žádost o veřejné projednání dodatku pachtovní smlouvy o provozu kluziště a energiích

11)    Kontrola plnění usnesení RO č. 105, 106, 1, 2, 3

12)    Kontrola plnění usnesení ZO č. 27 a 1

13)    Smlouva o poskytování knihovnických služeb v roce 2023

14)    Odměny nečlenům zastupitelstva obce – členové komisí a členové JSDH

15)    Různé, diskuze

Rozprava: bez rozpravy

Předsedající dala hlasovat o doplnění programu.
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Usnesení č. 2/2

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje program dnešního zasedání.

Hlasování k usnesení č. 2/2:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 2/2 bylo schváleno.

4. Volba členů finančního a kontrolního výboru

Předsedající navrhla, aby finanční výbor měl pět členů a kontrolní výbor také pět členů. Jiný
návrh podán nebyl.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 3/2

Zastupitelstvo obce Ostravice zřizuje finanční výbor a kontrolní výbor, každý bude mít pět
členů.

Hlasování k usnesení č. 3/2:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 3/2 bylo schváleno.

V 17.44 h dorazila zastupitelka p. Marie Benešová.

Předsedající vyzvala členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy finančního výboru. Byly
podány následující návrhy:

Předsedající navrhla zvolit tyto členy finančního výboru: pana Lukáše Martiniska,
Mgr. Víta Březinu, pana Václava Kopina, Ing. Radima Přasličáka.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 4/2

Zastupitelstvo obce Ostravice volí členy finančního výboru: pana Lukáše Martiniska,
Mgr. Víta Březinu, pana Václava Kopina, Ing. Radima Přasličáka.
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Hlasování k usnesení č.  4/2:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č.  4/2 bylo schváleno.

Předsedající vyzvala členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy kontrolního výboru. Byly
podány následující návrhy:

Člen zastupitelstva Ing. Miroslav Mališ navrhl zvolit tyto členy kontrolního výboru:
pana Rudolfa Sýkoru, pana Pavla Malinu, paní Moniku Pavelcovou, Ing. Tomáše Faldynu.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 5/2

Zastupitelstvo obce Ostravice volí členy kontrolního výboru:  pana Rudolfa Sýkoru,  pana Pavla
Malinu, paní Moniku Pavelcovou, Ing. Tomáše Faldynu.

Hlasování k usnesení č. 5/2:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 5/2 bylo schváleno.

5.  Rozpočet 2023 a střednědobý výhled rozpočtu obce Ostravice

5a. Rozpočet obce 2023

Zastupitelstvu obce byl předložen k projednání a schválení „Návrh rozpočtu obce Ostravice
na rok 2023“. Návrh rozpočtu byl vyvěšen na úřední desce od 25. 11. 2022 a zároveň byl
zveřejněn na webových stránkách www.obec-ostravice.cz.

Rozprava:

p. Kokeš Položil jsem dotaz paní účetní ohledně zůstatku na účtech obce. Ta mi
sdělila, že v době, kdy jsem žádal, bylo na účtu cca 22 mil. Kč plus
nevyčerpané konto korent. V návrhu rozpočtu vidím, že se převádí na
příští rok pouze 7,3 mil. Kč. Chtěl jsem se zeptat, ve kterých položkách se
tato částka zůstatku na účtu rozpouští?

Ing. Mališ To není konečný zůstatek na běžném účtu. Do rozpočtu bude použito
z účtu jako rozdíl mezi výdaji a příjmy dorovnání ve výši 7,3 mil. Kč.
Nemá to nic společného se stavem účtu k dnešnímu dni, nebo k 31.12.
Je to položka, kterou z účtu odčerpáme a použijeme na dokrytí
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výdajových položek, které vyplynou z rozpočtu, není to tak, že by se
celých 22 mil. Kč z účtu profinancovalo.

p. Kokeš Jaké investice se plánují? Na minulém zasedání jste uvedli, že jste
o investicích nejednali.

Mgr. Stankayová Ano o investicích jsme zatím nejednali, necháváme to na příští rok.
Jediné plánované investice jsou 800 tis. Kč na zubní ordinaci, 1 mil. Kč na
chodníky, 500 tis. Kč na pitnou vodu, 500 tis. Kč na kanalizaci, 200 tis. Kč
jako investiční dotace na úpravu prostranství kolem evangelického
kostela. Další investice budeme řešit v lednu a budeme hledat dotace.

Usnesení č. 6/2

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje rozpočet na rok 2023 v následujícím rozsahu takto:

a)       Příspěvkové organizaci ZŠ a MŠ Ostravice zřízenou obcí

                 příspěvek na provoz ve výši 2. 900 tis. Kč.

b)      Příjmy třídy 1,3 a 4 dle předloženého návrhu na položky.

c)       Příjmy třídy 2 dle předloženého návrhu na paragrafy.

d)      Výdaje třídy 5 a 6 dle předloženého návrhu na paragrafy.

e)      Financování dle předloženého návrhu na položky třída 8.

Hlasování k usnesení č.  6/2:
Pro: 13
Proti: 1
Zdrželi se: 1
Usnesení č.  6/2 bylo schváleno.

5b. Střednědobý výhled rozpočtu obce Ostravice

Zastupitelstvu obce Ostravice byl předložen k projednání a schválení Návrh střednědobého
výhledu rozpočtu obce Ostravice pro období roku 2024 -2026, který byl vyvěšen na úřední
desce obce od 25.11.2022 a zároveň byl zveřejněn na webových stránkách www.obec-
ostravice.cz.

Rozprava: bez rozpravy
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Usnesení č. 7/2

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce Ostravice
pro období roku 2024 – 2026.

Hlasování k usnesení č.  7/2:
Pro: 14
Proti: 1
Zdrželi se: 0
Usnesení č.  7/2 bylo schváleno.

6. OZV obce Ostravice o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

Zastupitelstvo obce Ostravice projednalo vydání Obecně závazné vyhlášky obce Ostravice
o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 8/2

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje vydání Obecně závazné vyhlášky obce Ostravice
o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství viz příloha č. 4 k tomuto
zápisu.

Předkladatel: Mgr. Pavlína Stankayová – starostka

Hlasování k usnesení č.  8/2:
Pro: 13
Proti: 2
Zdrželi se: 0
Usnesení č.  8/2 bylo schváleno.

7. Ukončení Fondu zkrášlení Ostravice

Zastupitelstvo obce projednalo ukončení Fondu zkrášlení Ostravice k 31. 12. 2022.

Rozprava:

p. Kokeš  Toto je bez důvodové zprávy, jen tak?

Mgr. Stankayová Ano, je to bez důvodové zprávy, změnily se priority financování, obec
nemá v současné době finance, aby je vkládala do Fondu.

p. Kokeš Podařilo se nám rozpočet stabilizovat, našetřit téměř 20 mil. Kč, ale to
nebyl primárně cíl. Jde o to, že se občanům vrací alespoň nějaká část
peněz, zavedlo se to, aby se občanům alespoň část poplatku vrátila.
Momentálně jste schválili, že občan zaplatí 750 Kč za odpady a nebude
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se mu vracet nic, takže příští rok bude platit o 250 Kč více. Dále
komentuje toto téma.

Mgr. Stankayová Bohužel jsem se nesetkala s kladným ohlasem, co se týká Fondu, byly
spíše negativní reakce občanů.

Předsedající vyzvala přítomné občany, aby se vyjádřili k tomuto tématu.

 Nelíbilo se mi, že jsem takto dlouho musel čekat na peníze, které byly
vypláceny až v listopadu.

p. Kokeš Reaguje s tím, že byla možnost poplatek za odpad uhradit do konce
června a peníze byly vráceny v měsíci listopadu.

Mgr. Stankayová Byl problém například u bytových domů, kdy žádost musí podat majitel
bytového domu a ten pak vyplácí peníze občanům. Další problém byl
s vyplácením na účet, někteří občané účet nemají.

p. Kokeš Mám informaci z dnešního dne, že nájemci v nájemních bytech ty peníze
dostali. Jeden z vlastníků nemovitosti to bohužel neudělal. Myslím ale,
že převážná většina občanů ty peníze dostala.

Ing. Mališ Ano i jiné obce mají fondy zkrášlení, ale vztahují to na jinou poplatnou
formu, a to je daň z nemovitosti, kde se cíleně nasadí výše daňového
koeficientu. Poplatníkem je vlastník nemovitosti a příjemce daru je opět
vlastník. Forma, která zde byla zvolená byla nesprávná.

Proběhla další diskuze na téma Fond zkrášlení.

Usnesení č. 9/2

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje ukončení Fondu zkrášlení Ostravice k 31. 12. 2022.

Hlasování k usnesení č. 9/2:
Pro: 10
Proti: 2
Zdrželi se: 3
Usnesení č. 9/2 bylo schváleno.

8. Poskytnutí příspěvku uvolněným a neuvolněným zastupitelům vykonávající svatební
obřady

Předsedající přednesla informace k tomuto bodu.

Rozprava: bez rozpravy
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Usnesení č. 10/2

Zastupitelstvo obce Ostravice dle ustanovení § 84 odst. 2 písm. o) a § 80 písm. a) zákona
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, schvaluje poskytnutí
příspěvku na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku, jde-li o starostu, místostarostu
nebo člena zastupitelstva obce pověřeného k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu
vstupují do manželství. Příspěvek bude vyjmenovaným osobám poskytován z rozpočtu obce,
a to ve výši 500,- Kč za jeden obřad.

Hlasování k usnesení č. 10/2:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 10/2 bylo schváleno.

9. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva

Předsedající přednesla informace k tomuto bodu.

Rozprava:

p. Kokeš To je navýšení na základě novely zákona, je to maximální navýšení? Proč
se to zvyšovalo?

Mgr. Stankayová Např. u člena zastupitelstva to je cca 150,-Kč.

p. Kokeš To je asi 10 %, je to nutné? Myslím si, že jsme to mohli nechat na té
stávající částce. Není povinnost to zvyšovat.

Mgr. Stankayová Ano, zákon nám stanovuje maximální možnou částku, jak se rozhodne
zastupitelstvo, to je čistě na něm.

Usnesení č. 11/2

1) Zastupitelstvo obce Ostravice v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona
o obcích stanoví měsíční odměny za výkon jednotlivých funkcí neuvolněným členům
zastupitelstva obce:
a. místostarosta 35. 751,- Kč
b. člen rady 7. 945,- Kč
c. předseda výboru nebo komise 3. 972,- Kč
d. člen výboru nebo komise 3. 311,- Kč
e. člen zastupitelstva bez dalších funkcí 1. 986,- Kč

2) Zastupitelstvo obce Ostravice v souladu s § 74 odst. 3 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona
o obcích stanoví, že při souběhu výkonu dvou či více funkcí (z dále uvedeného výčtu:
člen rady, předseda výboru nebo komise, člen výboru nebo komise) se odměna
neuvolněnému členu zastupitelstva obce poskytne jako součet tří odměn stanovených
pro jednotlivé funkce, upravené v § 74 odst. 3 zákona o obcích).
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3) Zastupitelstvo obce Ostravice v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona
o obcích stanoví, že odměny za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva se
budou poskytovat ode dne 01.01.2023.

V případě nastoupení náhradníka na uvolněný mandát člena zastupitelstva obce bude
odměna náležet ode dne složení slibu.
V případě personální změny v obsazení jednotlivých funkcí, tj. v případě nového zvolení
funkce (předseda výboru, předseda komise, člena výboru, člena komise) bude odměna
náležet ode dne zvolení do této funkce.

Hlasování k usnesení č. 11/2:
Pro: 13
Proti: 2
Zdrželi se: 0
Usnesení č.  11/2 bylo schváleno.

10. Žádost o veřejné projednání dodatku pachtovní smlouvy o provozu kluziště a energiích

Předsedající předala slovo p. Liboru Uhrovi.

Vystoupil p. Libor Uher – Beskydská sportovní akademie s.r.o.

Loni jsme přebrali provoz obecního mobilního kluziště, udělali jsme podmínky tak, aby kluziště
fungovalo v jiných podmínkách, pod střechou, jako krytý stadion, přesunuli jsme ho do areálu
na pile. Podepsali jsme pachtovní smlouvu, která určovala, za jakých podmínek budeme moci
kluziště využívat pro veřejnost, Ostravičany, školy. Bruslili jsme od 17.12.2021 do 2.4.2022. Za
tu dobu jsme nevynechali jedinou hodinu, která by byla způsobena např. tím, že by nebyla
upravená plocha nebo nebyl zajištěný personál apod. Pachtovní smlouva se uzavírala
k určitému datu, jedna z povinností vyplývajících ze smlouvy byla, že budeme provozovat
kluziště od 1.11. do konce dubna. Tyto termíny bohužel z důvodu navýšení cen energií není
možné zabezpečit. Chtěl jsem veřejně požádat zastupitelstvo, abychom byli osvobozeni od
sankce, která vyplývá z pachtovní smlouvy, kdy za každý 1 den neprovozování kluziště je obec
oprávněna po nás vyžadovat sankční pokutu 1. 000,- Kč. Náklady jsou o 300 % vyšší. Již v lednu
jsme věděli, že to bude obrovský problém, sezónu jsme dojeli, tak, jak to šlo. Skončili jsme
v účetní ztrátě mínus 500 tis. Kč. Chtěl jsem požádat zastupitele, zda by se pachtovní smlouva
nedala osvobodit od tohoto poplatku.

Rozprava:

Ing. Mališ Obdrželi jsme dopis od pana jednatele Libora Uhra ve věci popisu této žádosti.
Pane Uher, Vy máte smlouvu o pachtu a je platná. Tato smlouva zaniká
30.10.2026. Vy jste měl možnost konat a smlouvu vypovědět dřív, než nastalo
dnes již její opětovné plnění. Obec jako řádný hospodář by měla vymáhat plnění
smlouvy. To, že jste nekonal je záležitost Vaše. My nemáme ani právo do tohoto
zasáhnout a nějak to řešit. Vy jste povinen konat, v případě, že neplníte, platit
penále, které je v této smlouvě stanoveno. Nezpochybňuji úroveň bruslení, kdy
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nemůžeme porovnávat venkovní kluziště s Vaší halou. Každé zázemí má své
kouzlo.  Uvádíte ve Vaší žádosti, kterou jsme obdrželi, že to byl Váš nejúspěšnější
ročník  - ten zůstal ve ztrátě mínus 500 tis. Kč. Provozoval jste tak úspěšně, že
jste skončil ve ztrátě mínus 500 tis. Kč? Obec, jako řádný hospodář Vás žádá,
abyste dodržel povinnosti vyplývající z této smlouvy. Dne 2.11. proběhla
schůzka, chtěli jsme po Vás nějaké vyčíslení spotřeby el. energie, do dnes jsem
žádnou tabulku od Vás neobdržel.  Za toto kluziště doplácíme investiční výdaje
- úvěr. Je velice těžké Vám pomoci. Vy jste výpověď dosud nepodal. Poslal jste
dopis, který není výpověď, je to sdělení, komentář. Smlouva je dále platná, je
zde výpovědní lhůta, kterou jsme dle smlouvy povinni akceptovat a k tomu
samozřejmě padnou i sankce, které z této smlouvy vyplývají.

Zaměstnanec p. Uhra Dne 2.11. jsme měli s sebou za leden, únor, březen papíry a ukazovali
jsme Vám to, a řekli jsme si to ústně, Libor to měl vytištěné, že bychom
Vám to předali. Nebylo to nic oficiálního, neposlalo se to e-mailem, to
máte pravdu, ale na schůzku jsme ty věci přinesli a ukazovali jsme Vám
to.

Ing. Mališ Rozešli jsme se s tím, že to dopracujete a že nám to zašlete nebo se
sejdeme. K této věci už dále nedošlo. Pak proběhla další schůzka, která
řešila to, kolik už máte od ostatních obcí přislíbeno.

Mgr. Stankayová Pokud by nám dodali písemně rozpočet, k čemu by nám to bylo, co
bychom my zastupitele z toho vyvodili? My, jako zastupitelstvo si
musíme říci, ano, pachtovní smlouva běží, sankce musíme vyžadovat,
protože jsou to veřejné prostředky. Byl tam zmíněný dodatek, ano je
možné sankce vyřešit dodatkem pachtovní smlouvy.

Ing. Mališ Chtěli jsme to, protože podle spotřeby energie se dají vyhodnotit měsíce.
Dnes tato diskuze není ničím podložena. Pokud materiály máte, tak jste
je měli oficiálně zaslat.

Mgr. Stankayová Ptám se veřejnosti, jak se k tomu staví, vím, že hodně občanů by rádo
bruslilo. Otázka je, jestli jsme schopni to nějakým způsobem zajistit.
Uvědomujeme si, že energie jsou vysoké.

p. Uher My smlouvu nechceme vypovědět, připadalo nám, že ten model je
schůdný. Ostravičané měli zajištěnou službu, která fungovala. To, že
jsme skončili ve ztrátě, není naše vina. Dále komentuje toto téma.

p. Pavlán p. Uher má uzavřen smluvní vztah a ten musí dodržet, dokud nebude
provedená změna nějakým dodatkem.

Mgr. Tomečková Chtěla jsem se zeptat pana Uhra, jestli máte nějaké varianty, za jakých
podmínek by to šlo provozovat z Vaší strany.
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Ing. Mrkva Máte vyčísleno, např. kolik Vás stojí zprovoznění kluziště a  např.
provozování 1 měsíce? Např. na období od 20.12. do 5.1. po dobu
vánočních prázdnin by to pro Vás bylo schůdné a kolik by stálo?

p. Uher Reaguje. Veškeré zařízení je plně funkční. Pokud se řekne ano, zítra
stadion zapneme a za 3 dny se bruslí. Žádáme o dodatek smlouvy.

Mgr. Stankayová Dodatek smlouvy dnes není připraven. Připraví se dodatek, který může
být schválen na dalším zastupitelstvu. Veřejnost má zájem o bruslení,
zastupitelé uvažovali, že by se jezdilo bruslit zatím na Polárku.

Proběhla další diskuze na téma kluziště.

Usnesení č. 12/2

Zastupitelstvo obce Ostravice bere na vědomí žádost o veřejné projednání dodatku pachtovní
smlouvy o provozu kluziště a energiích a pověřuje starostku obce Ostravice přípravou dodatku.

Hlasování k usnesení č. 12/2:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 12/2 bylo schváleno.

11. Kontrola plnění usnesení RO č. 105, 106, 1, 2, 3

Zastupitelstvu obce byl předložen zápis z 105, 106, 1, 2, 3 zasedání RO.

Předsedající požádala místostarostu pana Jiřího Pavlána o přednesení zprávy o činnosti rady
obce za minulé období.

Pan Jiří Pavlán přednesl zprávu o činnosti rady obce. Zápisy z jednání rady obce jsou vyvěšeny
na úřední desce obecního úřadu, zastupitelé je dostali v materiálech. Zápisy jsou k nahlédnutí
na obecním úřadě.

Rozprava:

p. Kokeš 14/1  14/1 solení estakády. Na jak dlouho se přerušovalo řízení a jaké je
rozhodnutí?

p. Pavlán  Přečetl usnesení 14/1.

Mgr. Stankayová Rozhodnutí zatím nepřišlo, jakmile přijde, bude to opět v radě.
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Usnesení č. 13/2

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady obce. Zastupitelstvo bere na vědomí
rozpočtovou změnu č. 7 schválenou radou obce dne 19. 9. 2022, usnesením č. 13/106,
rozpočtovou změnu č. 8 schválenou radou obce dne 24. 10. 2022, usnesením č. 3/1,
rozpočtovou změnu č. 9 schválenou radou obce dne 21. 11. 2022, usnesením č. 3/3.

Hlasování k usnesení č. 13/2:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 13/2 bylo schváleno.

12. Kontrola plnění usnesení ZO č. 27 a 1

Zastupitelstvu obce byl předložen zápis č. 27 a 1 ze zasedání ZO. Předsedající seznámila
zastupitele a veřejnost s plněním usnesení z 27. a 1. zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 14/2

Zastupitelstvo obce Ostravice vzalo na vědomí zprávu o plnění usnesení z 27. a 1. zasedání
zastupitelstva obce.

Hlasování k usnesení č. 14/2:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 14/2 bylo schváleno.

13. Smlouva o poskytování knihovnických služeb v roce 2023

Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s uzavřením Smlouvy o poskytování knihovnických a
informačních služeb v roce 2023 s Kulturním centrem Frýdlant nad Ostravicí, Hlavní 1755,
739 11 Frýdlant nad Ostravicí, IČ: 03282724 ve výši příspěvku 655. 000,-Kč.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 15/2

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje uzavření Smlouvy o poskytování knihovnických a
informačních služeb v roce 2023 s Kulturním centrem Frýdlant nad Ostravicí, Hlavní 1755,
739 11 Frýdlant nad Ostravicí, IČ: 032 82 724 ve výši příspěvku 655. 000,-Kč a pověřuje
starostku k podpisu smlouvy.
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Hlasování k usnesení č. 15/2:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 1
Usnesení č.  15/2 bylo schváleno.

14. Odměny nečlenům zastupitelstva obce – členové komisí a členové JSDH

2a. Odměny nečlenům zastupitelstva obce – členové komisí a členové JSDH

Předsedající přednesla informace k tomuto bodu.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 16/2

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje odměny za činnost v období roku 2022 nečlenům
zastupitelstva obce a to, členům komisí rady a členům zásahové Jednotky sboru dobrovolných
hasičů Obce Ostravice  za hašení požárů, záchranné práce při živelných pohromách a jiných
mimořádných událostech v mimopracovní době ve výši uvedené v příloze č. 5 a příloze č. 6
usnesení. Odměny budou vypláceny měsíčně, nejvýše však ve výši 3. 000,- Kč.

Hlasování k usnesení č. 16/2:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 16/2 bylo schváleno.

2b. Odměna veliteli JSDH

Předsedající seznámila s návrhem usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje měsíční odměnu
veliteli jednotky sboru dobrovolných hasičů v Ostravici ve výši 1. 500,- Kč s účinností
schválením do konce volebního období v roce 2026.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 17/2

Zastupitelstvo obce schvaluje měsíční odměnu veliteli jednotky sboru dobrovolných hasičů
v Ostravici ve výši 1. 500,- Kč s účinností schválením do konce volebního období v roce 2026.

Hlasování k usnesení č.  17/2:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 1
Usnesení č.  17/2 bylo schváleno.
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15. Různé, diskuse

 Přišla jsem ohledně zimní údržby. Jestli by se dalo od Relaxu po
 rozhrnout?

Ing. Mališ V minulosti se tam rozhrnovalo, ale pak se rozhrnovat přestalo, byly tam
stížnosti na poničené ploty a další problém je se skružemi, proto se
údržba točí na parkovišti u Relaxu.

Mgr. Stankayová Reaguje s tím, že v této lokalitě z technických důvodů zimní údržba není
možná.

p. Kokeš Byli jsme domluveni, že tam jezdil malý traktor. Je potřeba to domluvit
se správou majetku.

Mgr. Stankayová Domluvíme se se správou majetku a musíme se podívat, zda tento úsek
je zahrnut v plánu zimní údržby.

  Nám tam nevyhrnuje pořád nikdo.

Mgr. Stankayová Vždy v této lokalitě byla dohoda s obcí Pstruží.

Ing. Mrkva Loni jsme na kontrolním výboru řešili svoz odpadu z popelnic, kontrolní
výbor udělal analýzu a dospělo se k názoru, že by stačilo svážet
popelnice 2x do měsíce. Chtěl jsem se zeptat, jestli je to akceptovatelné
a jestli se tím rada obce bude zaobírat. Chtěl bych pochválit minulé
zastupitelstvo, že se začalo věnovat svozu plastů.

Mgr. Stankayová Ať nové výbory připraví podklady na radu a budeme se tomu dále
věnovat.

 Myslím si, že na hřbitově by stačilo svítit do cca 9 h a kdyby ten malý
traktůrek to tam vyhrnul. Dále vznesla dotaz ohledně WC na hřbitově,
chodníku u kostela.

p. Pavlán Souhlasím, včera jsem tam byl, prioritní je vyhrnout chodníky v centru a
hřbitov pak následně. Co se týče osvětlení hřbitova, v noci svítí pouze 3,
4 lampy z cca 12 lamp. Je to i z důvodu bezpečnosti, vandalismu.

Mgr. Stankayová Reaguje na dotaz ohledně chodníku u kostela.

Dotaz ohledně zubaře v obci.

Mgr. Stankayová Paní zubařka by nastoupila příští rok 2023 v srpnu nebo září.

Předsedající ukončila 2. zasedání zastupitelstva obce Ostravice v 19.20 hod.
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Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina

2. Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích

3. Listina prokazující složení slibu člena zastupitelstva obce

4. Obecně závazná vyhláška obce Ostravice  o místním poplatku za obecní systém
odpadového hospodářství

5. Odměny nečlenů zastupitelstva obce – komise rady

6. Odměny nečlenů zastupitelstva obce – Jednotka sboru dobrovolných hasičů

Zápis byl vyhotoven dne: 16.12.2022

Zapisovatelka: Bc. Pavla Kryštofová v. r.

Ověřovatelé:     p. Jaroslav Zátopek v. r. ....................................dne........................................

      Mgr. Vladislava Tomečková v. r.  .....................dne........................................

Starostka:           Mgr. Pavlína Stankayová v. r. .......................... dne.........................................

Místostarosta:    p. Jiří Pavlán v. r. ............................................. dne.........................................

Místostarosta:     Ing. Miroslav Mališ v. r. .................................. dne.........................................

Razítko obce:

(není povinné)




